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April 2024 
 
 

Beste bridger bij GSV, 

Met de nieuwsbrief wil het bestuur van de bridge je 

graag informeren over belangrijke zaken en 

ontwikkelingen, maar ook tips geven (de vorige 

nieuwsbrieven zijn nog na te lezen door op het 

symbool links te klikken, of de QR-code te scannen).  

In deze nieuwsbrief: 

1. De Montreal-conventie. 

2. Verslag van het bridgeweekend 2024. 

3. De 1-april mail. 

4. 7SA. 

5. Richting einde van het seizoen. 

6. Op dokters advies. 

7. Tot slot: vragen en/of opmerkingen. 

 

 
1. De Montreal-conventie. 

Gerard Wielaard (speelt op MaM en DoA) stuurde deze vraag in: 

Hoi Jos, 
 
Voor de volgende nieuwsbrief. 
Voor- en nadelen van de Montréal conventie t.o.v. 5-kaart hoog. 
 
Groet, 
Gerard 

Bedankt Gerard voor je vraag, leuk dat er wat response komt op mijn oproep. 

 

Tegenwoordig wordt AI1 erg veel gebruikt, zoals ChatGPT, dus heb ik daar 

gebruik van gemaakt. 

De eerste vraag die ik stelde was: Wat is Montreal bij bridge? Dit was het 

antwoord: 

 

De Montreal-conventie is een eenvoudige afspraak in het bridgespel die wordt 

gebruikt na een 1♣-opening van je partner, die op een 2-kaart kan zijn gebaseerd. 
Hier zijn de belangrijkste punten van de Montreal-conventie: 

1. 1♥/1♠: Een bod van 1♥ of 1♠ belooft nu een 5-kaart in die kleur. 

2. 1♦: Dit is de Montreal-relay, die een 5-kaart hoog ontkent. 

 
1 AI staat voor Artificial Intelligence, of in goed Nederlands: kunstmatige intelligentie. Het is 

een computerwetenschap die zich bezighoudt met het maken van slimme systemen die kunnen 
leren, redeneren, problemen oplossen en beslissingen nemen zoals mensen dat 

https://www.bing.com/ck/a?!&&p=28ad7d84a10d5d79JmltdHM9MTcxMDk3OTIwMCZpZ3VpZD0wMTk2OTNjMS04OGE2LTZjOGUtMzM2ZS04MDUxODk1MDZkNTYmaW5zaWQ9NTcwNw&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=019693c1-88a6-6c8e-336e-805189506d56&psq=ai+wat+is+het&u=a1aHR0cHM6Ly93d3cuZHV0Y2hoZWFsdGhodWIubmwvYXJ0aWtlbC9haS1pbi1kZS16b3JnLWFudHdvb3JkLW9wLXZyYWdlbi8&ntb=1
https://www.bing.com/ck/a?!&&p=28ad7d84a10d5d79JmltdHM9MTcxMDk3OTIwMCZpZ3VpZD0wMTk2OTNjMS04OGE2LTZjOGUtMzM2ZS04MDUxODk1MDZkNTYmaW5zaWQ9NTcwNw&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=019693c1-88a6-6c8e-336e-805189506d56&psq=ai+wat+is+het&u=a1aHR0cHM6Ly93d3cuZHV0Y2hoZWFsdGhodWIubmwvYXJ0aWtlbC9haS1pbi1kZS16b3JnLWFudHdvb3JkLW9wLXZyYWdlbi8&ntb=1
https://www.bing.com/ck/a?!&&p=28ad7d84a10d5d79JmltdHM9MTcxMDk3OTIwMCZpZ3VpZD0wMTk2OTNjMS04OGE2LTZjOGUtMzM2ZS04MDUxODk1MDZkNTYmaW5zaWQ9NTcwNw&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=019693c1-88a6-6c8e-336e-805189506d56&psq=ai+wat+is+het&u=a1aHR0cHM6Ly93d3cuZHV0Y2hoZWFsdGhodWIubmwvYXJ0aWtlbC9haS1pbi1kZS16b3JnLWFudHdvb3JkLW9wLXZyYWdlbi8&ntb=1
https://6005.bridge.nl/nieuwsbrieven/
https://6005.bridge.nl/nieuwsbrieven/
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Volledige biedschema’s zijn in feite overbodig, want meer dan dit is het niet. De 
Montreal-conventie is een handige manier om snel informatie uit te wisselen met je 
partner over de verdeling van de kaarten. 

 

Dan de vraag: Wat zijn de voor- en nadelen van de Montreal conventie 

t.o.v. 5-kaart hoog. Dit was het antwoord: 

 

De Montreal-conventie is een interessante afspraak in het 

biedsysteem, vooral in vergelijking met het 5-kaart hoog systeem. 
Laten we eens kijken naar de voor- en nadelen van de Montreal-

conventie: 
1. Voordelen van de Montreal-conventie: 

o Snel fit vinden: De Montreal-conventie is bedoeld om zo snel 

mogelijk een fit te vinden in een hoge kleur (schoppen of harten). 
Dit kan nuttig zijn bij het zoeken naar een 5-kaart fit. 

o Duidelijke biedstructuur: Na een 1♣-opening van partner volgt 

een gestructureerd biedschema. 

2. Nadelen van de Montreal-conventie: 
o Complexiteit: Hoewel het biedschema gestructureerd is, kan het 

voor sommige spelers complex zijn om te onthouden en correct 
toe te passen. 

o Niet veel gespeeld op wedstrijdniveau: De Montreal-
conventie wordt niet veel gespeeld door topspelers, wat 
suggereert dat het niet altijd de voorkeur heeft. 

 

De uitleg in één overzicht: 
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2. Verslag van het bridgeweekend 2024. 

In het weekend van 22 t/m 24 maart was er weer het gezellige GSV-

bridgeweekend. 

Dit keer zijn we naar Oss afgereisd in het mooie Fletcher hotel. 

De organisatie was wederom in 
vertrouwde handen van Gerda van 

Elswijk en John van der Meer.  

Zij hadden weer hun best gedaan om 
alles tot in de puntjes te verzorgen. 

 

 

Op vrijdag een welkomstborrel en na een 
heerlijke maaltijd konden we gaan 
bridgen. 

 

 

 

 

 

 

 

Vrijdagavond was de eerste van 
twee bridgepartijen. Na een 
welkomstwoord van John gingen 
we met elkaar de strijd aan (er 

was ook een driemanschap). 

 

 

 

 

Zaterdag overdag kon iedereen zelf wat ondernemen en velen brachten een 
bezoek aan Den Bosch (met die heerlijke Bossche bol van Jan de Groot) of 

verkenden Oss en omgeving. 
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Maar zaterdag om 16u moest iedereen weer terug zijn, want het was tijd voor de 
uitdagende GSV bridgequiz, georganiseerd door Jos Stevens. 
Met de bekende ‘instinkers’ bleek uiteindelijk Han van der Veen het snelst en de 
meeste goede antwoorden te hebben.  

 

 

Hierna was het de hoogste tijd om nog een drankje te nuttigen bij de bar en 
gingen we langzamerhand richting eetzaal.  

Toen de tweede bridgeavond en wie gaat er dit weekend winnen???? 

Maaaaaaar voordat er werd overgegaan tot 
de prijsuitreiking werden we verrast met een 
GSV-lied, tekst gemaakt door Leny 

Heeremans en helemaal toegespitst op het 
bridge-weekend. 
 

Bij de uitvoering waren ook Anja Stevens, 
Yvonne van Wanrooij en uiteraard Leny 

Heeremans aanwezig (van links naar rechts ->). 

Het refrein werd door iedereen uit volle borst 
meegezongen. 

 

 

Daarna werden de weekend 
winnaars bekend gemaakt en 

mochten Joke Jansen en Ria Keene 
zich de winnaars van het GSV-

bridgeweekend noemen. Uit handen 
van John ontvingen ze een certificaat 
en natuurlijk een leuke prijs. 
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Ook anderen ontvingen een prijs voor hun bepaalde plek in de uitslag. 

Hier wat foto’s van een aantal prijswinnaars: 

 

 

 
Uiteraard werden tot slot Gerda en John 
hartelijk bedankt voor de algehele 

organisatie en sprak Carlo ze geanimeerd 
toe bij het overhandigen van een leuke 
attentie. 

 

 

 

 

 

 

 

Na het ontbijt op zondag ging iedereen met een leuke en gezellige ervaring weer 
naar huis. 
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Het was een topweekend. Een paar spontane reacties: 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

De slimme bridger weet wat ie kan zeggen; 
 
de empathische bridger weet hoe hij dat kan zeggen; 
 
de wijze bridger weet dat hij ongevraagd niets moet 
zeggen…  
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3. De 1 april mail. 

 

Zoals in een eerdere mail al aangegeven hebben veel van jullie 

serieus gereageerd op deze mail; was ook de bedoeling      . 

Gelukkig niemand die per direct zijn of haar lidmaatschap ging 

opzeggen. 

 

Ik (Jos Stevens) heb vragen gekregen over welke reacties er dan 

allemaal zijn binnengekomen. In een aparte bijlage bij deze 

nieuwsbief staan ze opgesomd (1 april alle reacties.pdf). 

Ze zijn vaak te leuk om niet te delen. 

 

De reacties waren anoniem, maar waarbij iemand zelf een naam ingevuld had 

heb ik die verwijderd. 

 

Gelukkig heb ik veel leuke reacties ontvangen nadat erachter gekomen was dat 

het een ‘instinker’ was.  

 

Nogmaals dank aan eenieder die gereageerd heeft! 

 

 

4. 7SA. 

Na een eerdere mislukte 7 SA contract enkele weken geleden deden het duo 

Ed&Ed op 3 april wederom een poging. Nu met wel een goed resultaat. Op spel 

23 durfden zij het aan; of namen de gok, om 7SA te bieden en uiteindelijk ook te 

maken.  

 

 
 

Dus ook zij zijn opgenomen in 

de 7SA eregalerij van GSV. 

Uit handen van Ria Marchand 

ontvingen ze op 10-4 het 

felbegeerde certificaat. 

 

 

5. Richting einde van het seizoen.  

Zo eind april, begin mei eindigt het competitieseizoen. Wil je precies weten 

wanneer de laatste bridgeavond is? Kijk dan in de agenda van je speelmoment 

door hier te klikken. 

 

  

Ed van Wanrooij       en    Ed Ploeger 

https://6005.bridge.nl/agenda-seizoen-2023-2024/
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6. Op dokters advies. 

 

De dokter zegt het:  

GA TOCH BRIDGEN!  
De huisarts adviseert iedereen aan denksport te gaan doen: ouderen maar ook 
jonge mensen.  

Begin jaren '80 ontdekte de universiteit van Leiden dat de mensen met de 
meeste weerstand tegen allerlei seniliteitsverschijnselen, de actieve bridgers 

zijn.  
 
• Een Amerikaanse studie uit 1999 door de Harvard University, het Rush 

Institute en de Yale University, toonde aan dat bridge een betere invloed 
heeft dan allerlei fitness activiteiten op de levensverwachting van oudere 

mensen.  
• Onlangs stelde men tijdens een onderzoek in Engelse scholen vast dat 10- 

jarigen, die een opleiding minibridge volgen aan hun school, plots veel 

beter beginnen te scoren in hun examens wiskunde!  
• Maar het meest onwaarschijnlijke verhaal komt weerom uit de USA: een 

onderzoeker van Berkeley universiteit in San Francisco ontdekte dat 
actieve bridgers een grotere weerstand tegen allerlei ziektes hebben dan 
de gemiddelde mens omdat hun immuunsysteem versterkt is.  

 

 

7. Tot slot: vragen en/of opmerkingen. 

Heb je een vraag of een suggestie of wil je gewoon iets melden aan 

ons? 

Alles is welkom, dus stuur gewoon een mail naar ons centrale 

e-mailadres: bridge@gsvheemstede.nl. 

We hopen je met deze nieuwsbrief weer geïnformeerd te hebben. 

Met vriendelijke groet, mede namens alle wedstrijdleiders: 

Bestuur GSV Bridge: 

John van der Meer  voorzitter  

Ria Marchand  secretaris 

Jan van der Linden  penningmeester 

Françoise Vogelenzang ledenadministratie | coördinator cursussen 

Jos Stevens   beleidszaken | webmaster | PR | communicatie 

Website 

E-mail 

mailto:bridge@gsvheemstede.nl?subject=Ik%20heb%20een%20vraag,%20suggestie%20of%20wil%20iets%20melden.
https://6005.bridge.nl/
mailto:bridge@gsvheemstede.nl?subject=Vraag%20of%20opmerking%20aan%20bestuur%20GSV%20bridge

